
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA RADY ŠKOLY 

pri Základnej škole Šmeralova 25, 080 01 Prešov  zo dňa 19. 09. 2023 

________________________________________________________________ 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh záverečnej hodnotiacej správy o výchovno-vzdelávacej činnosti školy v školskom roku 

2022/2023 

3. Vyhodnotenie spolupráce základnej školy a rodičovských rád 

4. Informácie u krúžkovej činnosti 

5. Školský poriadok na školský rok 2023/2024 

6. Oboznámenie členov RŠ s Plánom práce školy na školský rok 2023/2024 

7. Aktuálne problémy školy 

8. Diskusia 

9. Uznesenie 

10. Záver 

Prítomní:  

Mgr. Martina Bryndzová  

Mgr. Adriana Tomičová  

JUDr. Maroš Handzo  

Alena Hajtolová  

PaedDr. Slávka Čorejová  

MUDr. Peter Bandura, PhD.  

Ing. Martina Kurucová 

Ing. Róbert Pervan 

Neprítomní, ospravedlnení:  

PhDr. Janette Langová, MBA  

Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA 

 Lenka Stanková  



K bodu 1  

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Bryndzová, ktorá privítala 

prítomných členov rady školy /ďalej RŠ/. Zároveň predstavila nového člena RŠ, ako zástupcu rodičov 

za p.Benka, ktorý postúpil ako druhý v poradí, p.Pervana. Pani predsedníčka oboznámila prítomných 

členov RŠ s programom zasadnutia a následne vyzvala členov hlasovať za jeho schválenie. Všetci 

prítomní jednohlasne súhlasili s programom zasadnutia. Dokumenty boli aj vopred poslané 

elektronicky všetkým členom RŠ. 

K bodu 2 

 Pani predsedníčka RŠ privítala pána riaditeľa, ktorý predniesol návrh záverečnej hodnotiacej 

správy o výchovno-vzdelávacej činnosti školy v školskom roku 2022/2023. Predsedníčka RŠ navrhla, 

aby tento bod programu bol prerokovaný per rollam, keďže záverečná hodnotiaca správa bude 

ukončená v priebehu mesiaca október a má byť prerokovaná na RŠ do 31.10.2023. Všetci prítomní 

jednohlasne súhlasili s prerokovaním záverečnej hodnotiacej správy per rollam. Predsedníčka RŠ školy 

pošle správu a návrh uznesenia e-mailom členom RŠ. 

 Riaditeľ školy sa následne vyjadril k správe o výchovno-vzdelávacej činnosti v školskom roku 

2022/2023. Elektronicky boli pánom riaditeľom poslané dokumenty všetkým členom RŠ, v ktorých sú 

údaje o dochádzke a prospechu za 1. a 2. polrok šk. roka 2022/2023, akcie, úspechy a 

výchovnovzdelávacie výsledky žiakov. Pedagogická správa nie je ešte ukončená, prebiehajú súťaže 

a komisionálne skúšky. Riaditeľ školy Ľubomír Bodnár oboznámil prítomných so Školským vzdelávacím 

programom na školský rok 2023/2024. ŠVP bol odoslaný aj zriaďovateľovi školy. Dokumenty ISCED 1 a 

ISCED 2, ktoré boli vopred poslané elektronicky, sú vypracované podľa štátneho vzdelávacieho 

programu. Pre 1. stupeň sú dva rámcové učebné plány a pre 2. stupeň kvôli trojprofilácii sú tri druhy 

rámcových plánov. Oproti minulému školskému roku je nezmenený.  

K bodu 3  

Spolupráca základnej školy a rodičovských rád je dobrá. Pre školu sú potrebné finančné 

príspevky od RR. Pri bežných triedach RR bude prechádzať ako nový subjekt. Obe RR bežných aj 

talentovo nadaných tried majú účet k 2% dane. Bol návrh, aby sa naspäť zaviedla opekačka pre rodičov, 

ktorá podporí vzťahy rodičov, žiakov a učiteľov. 

K bodu 4  

Informácie o krúžkovej činnosti boli vopred elektronicky poslané členom RŠ. Pán riaditeľ 

prezentoval krúžky. Tohto roku pribudli aj externé subjekty, ktoré si prenajímajú učebne a telocvične: 

gymnastický, basketbalový, atletický a tenisový. Prvýkrát bolo prihlasovanie sa na krúžok elektronickou 

formou. Financovanie krúžkov je zo vzdelávacích poukazov, za tretí krúžok žiak platí 1€. Detašované 

pracovisko ZUŠ - DAMA má prenajaté školské priestory, ktoré majú žiaci k dispozícii. 

K bodu 5 

Pani predsedníčka RŠ oboznámila prítomných so Školským poriadlom na školský rok 

2023/2024, ktorý bol prerokovaný na pedagogickej rade. Informovala o bodoch, pri ktorých nastala 

zmena.  



K bodu 6 

Dokument Plán práce školy na školský rok 2023/2024 bol prerokovaný na Pedagogickej rade a 

poslaný elektronicky členom RŠ. Prebiehajú MZ a PK, kde sa plán dopĺňa a mení počas každého 

mesiaca.  

K bodu 7,8  

Pán riaditeľ Bodnár informoval prítomných o tom, že sme zapojení do projektu v rámci Plánu 

obnovy: modernizácia školskej jedálne, fotovoltaika, montáž klimatizačných jednotiek. Úspešný je aj 

projekt Zelená škola, v ktorom bude nasledovať premena veľkého átria. 

Bola splnená požiadavka zabezpečenia toaletných papierov a mydiel vo všetkých toaletách na 

celej škole. 

V okolí školy chýbajú smetné koše.  

P. Bandura sa informoval o bezpečnosti žiakov, o úrazoch a o tom, ako im predchádzať. Ako sa 

na našej škole predchádza a postupuje pri šikane a kyberšikane. 

K bodu 9 

Uznesenia zo zasadnutia rady školy:  

Rada školy berie na vedomie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

školy v školskom roku 2022/2023.  

Rada školy prerokovala a berie na vedomie Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálno-

technickom zabezpečení školy v školskom roku 2023/2024.  

Rada školy berie na vedomie informácie o krúžkovej činnosti v školskom roku 2023/2024.  

Rada školy berie na vedomie Plán práce školy na školský rok 2023/2024.  

Rada školy berie na vedomie Školský vzdelávací program na školský rok 2023/2024.  

Záverečná hodnotiaca správa o výchovno-vzdelávacej činnosti školy v školskom roku 2022/2023 bude 

prerokovaná per rollam do 31.10.2023.  

K bodu 10 

V závere sa pani predsedníčka Mgr. Martina Bryndzová poďakovala prítomným za účasť a 

ukončila zasadnutie. 

 

V Prešove 20.09.2023  

Zapísala: Mgr. Adriana Tomičová (zapisovateľka) ...............................................  

Mgr. Martina Bryndzová (predsedníčka rady školy) ............................................... 


